
Sunds Vägsamfällighet   Protokoll fört vid sammanträde med 
UDDEVALLA styrelsen för Sunds Vägsamfällighet  

2019-07-08 i Jaktstugan . 
 
 
Närvarande: Per-Gunnar Persson,  Magnus Polhem,  Per Jacobsson, Marie af Geijerstam och 

Thomas Wetterlundh    
 
§  1. Ordf. Magnus Polhem förklarade mötet öppnat. 
 
§  2. Förslaget till dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§  3. Rapporter/nuläge 

 
*Inga rapporter att redovisa. 
*Dikesklippningen är klar 
*Några nedrivna skyltar kommer att återställas 
*Thomas kommer att kontakta Claes Olsson om det träd som är på väg att välta  
  efter Arne Grahms hus då detta står på Claes och Håkan Olssons mark. 
*Vägposten vid Roos Olsson kommer att åtgärdas. 
*Magnus får i uppdrag att undersöka vad kostnaden för vad fartregistreringstavlor  
  kan kosta. 
*När det gäller att ev göra nya mötesplatser gör styrelsen den bedömningen att  
  man vill avvakta vad som händer med eventuell nybyggnation, utökning av  
  campingen mm innan man tar ett sådant beslut. 
 *När det gäller hastigheten kan vägsamfälligheten i dagsläget inte göra mer än att  
   vädja till fastighetsägarna att beakta de hastighetsbegränsningar som finns. 
 

§  4. Styrelsen beslutade att fortsätta använda det serviceavtal med Wisma som används 
idag. 

 
§  5. Beslutades att styrelsens ersättning skall vara  23 250 kr som är enligt REV:s 

rekommendationer, ½ prisbasbelopp plus sociala avgifter. 
 
 Ordf. 24% 
 v.ordf 14% 
 sekr 19% 
 kassör 19% 
 ledamot 14% 
 revisorer  4% 
 valberedning  6% 
 
 
§ 6 Beslutades att ordf. sammankallar till nästa möte i oktober 
 
§ 7 . Ordf. förklarade mötet avslutat. 
  
 Vid protokollet: 
 
  
 Marie af Geijerstam   Magnus Polhem
 Sekr.    ordf.  


